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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   12/2014 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   57/2014 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 23η Σεπτεμβρίου 2014, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:30 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 12η/2014 

συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. 

πρωτ. 53837/19-9-2014 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το 

νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Καραγιάννης Ανδρέας, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας, Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ. 

1) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 2) Βεργόπουλος Δημήτριος, 3) Γυφτέας Ηλίας, 4) 

Δημόπουλος Δημήτριος, 5) Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος και 6)  Μαρινάκης 

Σαράντος.  

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Ντίντα Παναγιώτα 

και 2) Χριστόπουλος Ιωάννης.   

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής κ.κ. Κουτίβας Ηλίας και Αλούπης Παναγιώτης, οι οποίοι συμμετέχουν  

στη συνεδρίαση αυτή  αναπληρώνοντας τους κ.κ. Ντίντα Παναγιώτα και Χριστόπουλο 

Ιωάννη αντίστοιχα.   

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη όπως 

συνεδρίασης.  

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . .  
 
Στην αρχή της συνεδρίασης ο Αντιδήμαρχος κ. Καραγιάννης ενημερώνει ότι, μετά τον 

ορισμό του με Απόφαση Δημάρχου ως Προέδρου της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, τη 

θέση τακτικού μέλους όπου είχε εκλεγεί ο ίδιος καταλαμβάνει το πρώτο 

αναπληρωματικό μέλος κ. Γυφτέας Ηλίας.  
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Μετά τη συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχωρούν από τη 
συνεδρίαση οι κ.κ. Μάκαρης και Αλούπης ως ένδειξη αλληλεγγύης και συμπαράστασης 
στην απεργία των εργαζομένων του Δήμου.  
…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . .   

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 3ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

 Απαγόρευση στάσης - στάθμευσης σε τμήμα της οδού Μιχαήλ Μητσάκη. 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 54134/22-9-2014 εισήγηση του Τμήματος Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας και Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου 
Καλαμάτας έχει αναλυτικά έχει ως εξής:  
 
 
ΘΕΜΑ: Απαγόρευση στάσης - στάθμευσης σε τμήμα της οδού Μιχαήλ 

Μητσάκη. 
 

Μετά την τηλεφωνική αίτηση με κωδικό αιτήματος 0018273870/04-8-2014 
κατοίκου της οδού Μιχαήλ Μητσάκη (Πλάκα Λεϊκων), η υπηρεσία μας 
προχώρησε σε αυτοψία και λαμβάνοντας υπόψη το μικρό πλάτος τμήματος 
της οδού Μιχαήλ Μητσάκη, που δεν επιτρέπει την αμφίδρομη κίνηση και 
ταυτόχρονη στάση - στάθμευση οχημάτων. 
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Εισηγούμαστε: 
 

1. Την απαγόρευση στάσης - στάθμευσης σε τμήμα της οδού Μιχαήλ 
Μητσάκη, μεταξύ των οδών Αντώνη Σαμαράκη και Ανδρέα Καρκαβίτσα. 

 
2.   Η απαγόρευση θα υλοποιηθεί με την κατάλληλη σήμανση. 
 
                         ΓΙΑ ΤΟ ΤΜΗΜΑ ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΩΝ 

                      ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ & ΣΗΜΑΝΣΗΣ 

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ 
ΖΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓ.  
Τεχν. Πολ. Μηχανικός 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ 
(υπογραφή) 

Ο  ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
     ΣΑΡΑΝΤΟΣ Χ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ 

 

 

Η εισήγηση του Αντιδημάρχου Καλαμάτας κ. Μαρινάκη καθώς και η διαλογική 
συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:  
 

 
Ο κ. Αντιδήμαρχος θα εισηγηθεί το θέμα.  

 
Κύριοι συνάδελφοι, υπάρχει ένα αίτημα από κάτοικο της περιοχής και 
μετά από αυτοψία που έγινε από την Υπηρεσία, διαπιστώθηκε ότι το 

εύρος του δρόμου είναι τέτοιο που δεν επιτρέπει τη στάθμευση στην Μιχαήλ Μητσάκη, 
στην περιοχή της Πλάκας.  

 
Πού ακριβώς είναι αυτό; 

 
Είναι κάτω από τη Λεΐκων, νότια της Λεΐκων. Είναι κάθετη της Λεΐκων, 
Λεΐκων και Αντώνη Σαμαράκη.  

 
Όχι Σαμαράκη, Πλάτωνος.  

 
Ναι, Σαμαράκη. Η Υπηρεσία έχει κάνει αυτοψία, εισηγείται την 
απαγόρευση στάσης-στάθμευσης στο τμήμα της οδού και η 

απαγόρευση αυτή θα υλοποιηθεί με την κατάλληλη σήμανση.   
 
Υπάρχουν ερωτήσεις αγαπητοί συνάδελφοι; 

 
Ναι, ερώτηση μπορώ να κάνω;  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.  
 
Ποιο είναι το εύρος της οδού; Το εύρος της οδού, ρωτάω ποιο 
είναι;     

 
3μ. και είναι μονόδρομος. 

 
Ωραία, ξέρεις πόσοι τέτοιοι δρόμοι υπάρχουν στην Καλαμάτα; 
Είστε διατεθειμένοι σαν Δημοτική Αρχή …………..  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Ερώτηση μου κάνεις;  
 
Όχι, ρητορική είναι η ερώτηση, ρωτάω.  
Πόσοι τέτοιοι δρόμοι υπάρχουν στην Καλαμάτα; Είναι δυνατόν 

να ανταποκριθούμε σε όλους αυτούς τους δρόμους και να δημιουργήσουμε τις 
κατάλληλες συνθήκες, γι’ αυτό που ζητάει ο συγκεκριμένος δημότης; 

 
Δεν είναι ένας δημότης.  

 
Εγώ έναν βλέπω εδώ.  
 

Πολλές φορές, αγαπητέ συνάδελφε θα σου πω. Ένας υπογράφει για 
πέντε-έξι που είναι στη γειτονιά ολόκληρη. 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Δηλαδή έχει καταχωρηθεί το αίτημα από έναν; 

 
 Έχει καταχωρηθεί από έναν, αν θα δείτε τα αιτήματα μπορεί να είναι 
πάρα πολλά, δηλαδή να συνοδεύει άλλες δέκα υπογραφές αυτός π.χ., 

τις οποίες δεν τις ζήτησε η Υπηρεσία.  
 
Ωραία. Εγώ είπα ξεκάθαρα. 
 

Δηλαδή, κ. συνάδελφε, με συγχωρείτε, θεωρείτε ότι η Υπηρεσία 
λειτουργεί υπέρ του συγκεκριμένου δημότη; Γιατί εδώ είναι θέμα 

Υπηρεσίας. 
 
Δεν κατάλαβα. 
 

Είναι η εισήγηση της Υπηρεσίας αυτή και έρχεται στην Ποιότητα Ζωής. 
 
Είπα εγώ αυτό; Είπα εγώ αυτό; 
 

Αν είμαστε διατεθειμένοι. Θα του απαντήσω εγώ γι’ αυτό. 
 
Όχι, εγώ δεν είπα αυτό. Είπα εγώ αυτό;  
 

…………………… (δεν ακούγεται) 
 
Είπα εγώ αυτό;  
 

Θα εξεταστεί κατά περίπτωση …………… 
 
Εγώ ξαναλέω το εξής, δεν ξέρω αν έγινε αντιληπτό. Να το 
ξαναπώ ή δεν έγινε αντιληπτό;  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γράφεται εδώ. 

 
Έχει γραφτεί. Άρα, δεν είπα αυτό.  
Ξεκάθαρα λέμε άλλη μία φορά ότι ποιο είναι το εύρος της οδού, 

αν υπάρχουν άλλοι δρόμοι στην πόλη μας, οι οποίοι έχουν τα ίδια χαρακτηριστικά και 
αν είναι δυνατόν η Δημοτική Αρχή να ανταποκριθεί με τον ίδιο τρόπο σε όλους τους 
δημότες που έχουν αντίστοιχα προβλήματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΦΩΝΗ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Γιατί τι σημασία έχει ας πούμε να πάμε σε ένα αίτημα και να πούμε ναι στον άνθρωπο 
να κάνει τη δουλειά του, αυτό εννοώ, και να υπάρχουν άλλοι δύο χιλιάδες πολίτες που 
να έχουν το ίδιο πρόβλημα και να μην μπορούμε να ανταποκριθούμε;  
Ο δρόμος έχει φτιαχτεί έτσι. Είναι μία περιοχή η οποία δεν είναι μεγάλου 
κυκλοφοριακού φόρτου για κάποιον παράδρομο σε μία γειτονιά τέλος πάντων και 
υπάρχουν πολλά τέτοια θέματα. Αν μπορείτε να τα λύσετε όλα αυτά, να λύσετε και 
αυτό και θεωρώ ότι ίσως να είναι και θέμα που αφορά μόνο έναν. Ίσως, δεν το ξέρω 
αυτό το πράγμα. Εμείς δεν πρέπει να λειτουργούμε έτσι.  

 
Το θέμα  είναι ………………………..  
 

Σας παρακαλώ κύριοι  συνάδελφοι, σας παρακαλώ, θα απαντήσετε μετά. 
 
Δεν φτάνει που υπάρχει ένας από την αντιπολίτευση εδώ, δεν 
τον αφήνετε να πει και το όνομά του κιόλας. Αφήστε να 

ολοκληρώσω ρε παιδιά, δεν είναι εκεί το θέμα, δεν διαφωνούμε πουθενά.  
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: …………………….. (δεν ακούγεται)  

 
Ρε Σαράντο, μισό λεπτό, δεν χρειάζεται να συμφωνήσουμε.   
 

Αν σταθμεύσει αυτοκίνητο δεν μπορεί να μπει εκεί άλλο.  
 

ΦΩΝΗ: Αυτό λέμε.  
 
Αυτό γίνεται σε πάρα πολλούς δρόμους. 
 

Δεν είναι αυτή τη στιγμή, κύριε συνάδελφε, έχετε κάνει λάθος σε κάτι. 
Αυτή τη στιγμή ερχόμαστε με μία ..... 

 
Νομίζω ότι, η τοποθέτησή μου έχει καταγραφεί έτσι; Και 
διαφωνώ για τους λόγους που ανέφερα. 

 
Η πλειοψηφία υπέρ. Η αντιπολίτευση κατά.  
Κατά πλειοψηφία το θέμα.  

 

 
Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού 
λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, μειοψηφούντος του κ. Αντωνόπουλου ο 
οποίος τάσσεται ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την απαγόρευση της στάσης – 
στάθμευσης σε τμήμα της οδού Μιχαήλ Μητσάκη, μεταξύ των οδών Αντώνη 
Σαμαράκη και Ανδρέα Καρκαβίτσα, η οποία θα υλοποιηθεί με την κατάλληλη 
σήμανση, σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. πρωτ. 54134/22-9-2014 εισήγηση του 
Τμήματος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήμανσης της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Καλαμάτας η οποία αναλυτικά καταχωρείται 
στο ιστορικό της απόφασης αυτής.  

 

 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ανδρέας Καραγιάννης  1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  3. Γυφτέας Ηλίας  

  4. Δημόπουλος Δημήτριος 

  5. Κουτίβας Ηλίας 

  6. Μαρινάκης Σαράντος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 1 Οκτωβρίου 2014 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

  
 
 


